
 
                  

 

Referat fra Bylaugsmøde onsdag d. 15. januar 2025 kl. 19.30 hos Mette, VB11 
 
Indkaldt: Mette, Andreas, Kasper, Helle, Inger og Jytte 
Afbud: Andreas, Kasper 
 
1. Gennemgang af dagsorden 

Dagsorden godkendt 
 

2. Referat fra seneste møde 
Tidligere godkendt 
 

3. Regnskab 2024 og Budget 2025 
Kassereren gennemgik regnskab og budget, som begge blev godkendt og nu sendes til revisorerne. 
 

4. Bystævne 9. marts 2025 kl. 17 
Vi holder selve mødet først, og derefter er der fællesspisning. 

Valg til bestyrelsen: Vores tidligere suppleant Inger er nu indtrådt i bestyrelsen i stedet for Mayu, som 

er fraflyttet landsbyen. Kasper ønsker ikke genvalg, så vi mangler nu 1 nyt medlem til bestyrelen samt 1 

ny suppleant. 

5. Trafik  
Input til det årlige trafikmøde med kommunen og VBGF 23/1 er bl.a.: 

• Vandsø ved fartbumpet i krydset Bygaden/Baunehøjvej 

• Fodhegn om træer 

• Kommunens sommer- og vintervedligehold af fortove 

• Manglende vejbelysning 

• Hastighed på Bygaden 
 

6. Dyskærgaard 
GF Veddelev Mølle har igen i december rettet en henvendelse til kommunen om den lovede dialog 
med Vejdirektoratet om udkørsel på 6’eren, med særligt henblik på, at den midlertidige vej bliver 
permanent. 

 
7. Aktiviteter 

Julebanko var igen en stor succes. Nye aktiviteter planlægges af ny bestyrelse. 
 

8.  Løbende opgaver/aktiviteter - opfølgning 
a. Erhverv i landsbyen – intet nyt, vi følger op 
b. Landbohave – intet nyt 
c. Henvendelser/mails siden sidst – Landsbyernes dag den 9. april kl.16 -20 
d. Byggesager siden sidst – intet nyt 
e. Nye naboer siden sidst – Inger deler velkomstfolder ud 
f. Andre opgaver – intet nyt 

 
9. Eventuelt 

Husk at campingvogne og både ifølge Lokalplanen ikke må opbevares på landsbyens matrikler. 
Evt. fremtidig folder om retningslinier fra Lokalplanen. 


